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pao REYgoedemorgen,

Hierbij de input voor het AO:

Vooruitblik mogelijke avondklok:

« Erwordt volop gespeculeerd over de komst van een mogelijke avondklok (ook domineert het de voorpagina’s van de

ochtendkranten, m.u.v. alleen De Volkskant); verschillende ‘bronnen, insiders en ingewijden’ melden aan media dat er tijdens de

persconferentie van vandaag een avondklok van 20.00 / 20.30 tot 4.00 / 4.30 uur wordt aangekondigd die waarschijnlijk vanaf

aanstaande vrijdag in gaat t/m 9 februari. Ook passeren mogelijk aanvullende maatregelen de revue als: contactbeperkingen,
naar Duits voorbeeld een beperking om in de eigen regio te blijven, minder bezoekers bij een uitvaart, extra sneltesten in de

luchtvaart en minder uitzonderingen op het inreisverbod. Wel wordt continue de kanttekening gemaakt dat er nog wijzigingen
kunnen worden aangebracht.

¢ Ook in de talkshows is er ook volop aandacht voor. Echter, onder de ‘favoriete dokters van Nederland’ is verdeeldheid:

Gommers zegt bij Jinek weinig te voelen voor een avondklok, juist nu het aantal besmettingen de afgelopen weken lijkt te dalen,

terwijl Kuipers in Op1 juist voor was en zodoende werd geconfronteerd met het tegengeluid van Gommers (inhoudelijk wilde hij
daar niet op reageren, maar hij is in ieder geval voor strengere maatregelen om een 3° golf te voorkomen). Vanuit de politie en

het Veiligheidsberaad klinkt de komst van een avondklik al wat meer instemmend, wel zijn er nog “behoorlijk wat vragen” over de

uitvoerbaarheid en voorzitter [IEEE wijst erop dat er voor een avondklok niet “te veel uitzonderingen” moeten gaan

gelden: “Het moet zo helder mogelijk uitgelegd kunnen worden.”

¢ Nude geruchten van een mogelijke avondklok steeds luider worden, werden er weer verschillende lobby’s en oproepen gedaan
door (vak)bonden en organisaties: Volgens de KNVB en NOC*NSF zou een vroege avondklok desastreuze gevolgen hebben

voor de breedtesport. Seniorenorganisatie KBO-PCOB roept op rekening te houden met de mantelzorgers die buiten werktijden
senioren ondersteunen en verzorgen.

¢ Verder wordter door de burgers al meteen geanticipeerd op een mogelijke avondklok; zo willen mensen een leenhond om ’s

avonds toch de deur uit te mogen en bieden hondenbezitters daarop hun hond te huur aan. Ook is er volop zoekgedrag naar

een Thuisbezorgd-jas op Marktplaats. Tot slot blijkt uit onderzoek onder ruim 2.500 leden van het nieuwspanel van Hart van

Nederland blijkt dat een kwart van de Nederlanders problemen verwacht door de invoering van de avondklok:

https://www.hartvannederland.nl/coronavirus/gevolgen-avondklok-hart-van-nederland-panel

Situatie verpleeghuizen; Britse coronavariant:

+ Sinds vorige week meer aandacht voor de situatie in verpleeghuizen, omdat daar het aantal besmettingen soms explosief stijgt.
AD bericht vandaag over de situatie in de verpleeghuizen, die door de Britse coronavariant (weer) genoodzaakt tot een

noodrooster en bezoekverbod. In De Blanckenborg in Blijham (Groningen) zijn in recordtijd 42 van de 100 bewoners en pakweg
53 van de 200 medewerkers besmet geraakt. In twee weken zijn twaalf bewoners overleden aan Covid-19. Directeur Herma

Fridrichs kan maar een verklaring bedenken: de Britse variant moet in het spel zijn.
« ActiZ maakt zich serieus zargen. “We zien nu een aantal ongewoon grote, snelle uitbraken waarbij de verdenking bestaat dat

het de Britse variant is. Die verpleeghuizen veranderen in een half ziekenhuis, terwijl ze ook kampen met een heel hage uitval

van het personeel”, oot EER (bestuurder). Zij vreest dat de komende dagen veel meer verpleeghuizen getroffen zullen

worden door grote uitbraken.

Eerste dosis en tweede dosis Pfizer-vaccin:

« De Telegraaf bericht vanochtend dat in Israél blijkt dat de bescherming na de eerste dosis van het Pfizer-vaccin minder effectief

blijkt dan aanvankelijk werkt gedacht. Israéls corona-tsaar Nachman Ash stelt dat duizenden mensen toch nog besmet raakten

na de eerste dosis van het vaccin. Het aantal antistoffen na de twee dosis is zes tot twintig keer hoger dan na de eerste dosis,
aldus de studie van Sheba Medisch Centrum in Ramat Gan. Uit de studie blijkt bovendien dat het onwaarschijnlijk is dat de

gevaccineerden het virus nog kunnen overdragen. Het effect na een tweede dosis is zelfs beter dan gedacht, volgens een

onderzoek onder 100 personeelsieden van een van de grootste ziekenhuizen van Israél. 98% van hen had een grote
hoeveelheid antistoffen opgebouwd, meer dan bij mensen die van het virus zijn hersteld.

Vaccinatievoorrang:
+ In NRC en Volkskrant aandacht voor de huisartsen die na de ‘ruzie met VWS' toch voorrang krijgen bij vaccinatie. Bij de

huisartsen heerst nog steeds verbazing; “Het leek wel alsof het ministerie niet doorhad wat wij allemaal doen en hoeveel

spoedzorg wij leveren”, zegt huisarts lise Roodenburg in Apeldoorn. De huisartsen zijn blij met het besluit en vinden het dus zeer

terecht.

¢ Voorzitter van de Nederlandse Politiebond Jan Struijs pleit bij Jinek voor een vaccinatievoorrang voor de politie. Zij hebben veel

lichamelijk contact bij bijvoorbeeld aanhoudingen en hebben vaak te maken met mensen die tegen het coronabeleid zijn. Hij
noemt als voorbeeld dat de politie wel eens in het gezicht gespuugd wordt. Struijs vindt het vreemd dat hij zin mensen nergens



in de vaccinatiestrategie ziet terugkomen als voorrangsgroep.

To read:

« NRC-artikel; mensen die al ziek zijn geweest, liken opnieuw besmettelijk voor de Zuid-Afrikaanse coronavariant

(https: //www.nre.nl/nieuws/2021/01/19/coronavariant-in-zuid-afrika-ontsnapt-aan-menselike-afweer-a4028154)

Met vriendelijke groet,
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